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Vragen: 
 
I.v.m. de verbouwing t.b.v. de ISK aan de Martenssingel hebben wij de volgende vragen: 
 
1. Per wanneer is het de bedoeling om de locatie Aakwerf te sluiten? 
 
2. Kunt u aangeven aangaande de financiering van de Antonius Mavo XL wat het concreet 
betekent dat de gemeente beziet in hoeverre ze hierin meegaat? 
  
3. In hoeverre is de verwachting dat in Midden-Holland verband er daadwerkelijk ook 
financiële solidariteit komt? 
 
4. Met welke gemeenten is Gouda concreet in gesprek aangaande een financiële bijdrage? 
 
Antwoorden: 
 
1. De locatie Aakwerf wordt zo snel mogelijk gesloten. De verwachting is dat het gebouw in 
juli 2025 definitief gesloten kan worden. De vrijvallende locatie zal worden herontwikkeld. 
2. Op dit moment zijn wij met het Carmelcollege in overleg om te bezien of deze kosten voor 
dit totale bedrag noodzakelijk zijn en of deze kosten ook daadwerkelijk voor de gemeente zijn. 
3. Vanuit de omliggende gemeentes is kritisch, maar wel begripvol op de vraag van de 
gemeente Gouda gereageerd. Het is nu echter te vroeg om al op het resultaat van deze 
gesprekken vooruit te lopen. 
4. De gemeente Gouda is in overleg met de omliggende ‘Midden-Holland’ gemeenten: 
Zuidplas, Krimpenerwaard, Bodegraven-Reeuwijk en Waddinxveen. Er zijn ook contacten met 
gelegd met o.a. Alphen a/d Rijn en Woerden over het ‘bovenregionaal’ karakter van het 
vraagstuk (los van de financiering). 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 


